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Protokół nr 10/07 

z posiedzenia Komisji ds. Socjalnych 

odbytego w dniu 26 października 2007 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji ds. Socjalnych otworzył Przewodniczący Komisji – Pan 
Zbigniew Krzyżański, który powitał zebranych. Następnie stwierdził kworum niezbędne do 
obradowania i przedstawił zaplanowany porządek obrad: 
 
1. Zapoznanie się z rozdysponowaniem środków GOPS dla podopiecznych 

i przygotowanie do zimy. 

2. Zapoznanie się z funkcjonowaniem służby zdrowia na terenie gminy.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Do przedstawionego porządku obrad radni nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 
jednogłośnie. Następnie po zatwierdzeniu tematyki obrad Przewodniczący zarządził 
głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia, który był udostępniony do 
wglądu w Urzędzie Gminy. W wyniku głosowania protokół z poprzedniego posiedzenia 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1 

Do omówienie pierwszego punktu obrad zaproszona została Pani Wiolettę Kasprzyk – 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która przybliżyła sprawy dotyczące 
finansów opieki społecznej w gminie. Następnie poinformowała zebranych o ilości 
wypłacanych zasiłków stałych i okresowych. Kontynuując wyjaśniła, na jakiej zasadzie 
wypłacane są w/w świadczenia. Ponadto złożyła informację o wykorzystaniu dotacji celowej 
na sfinansowanie wypłaty zasiłków rodzinnych i pielęgnacyjnych oraz przedstawiła dane 
dotyczące osób objętych ubezpieczeniem zdrowotnym. W dalszej części swego wystąpienia 
Pani Kasprzyk poinformowała zebranych o ilości osób oraz placówek szkolnych objętych 
dożywianiem. Następnie wyjaśniła, iż jak co roku GOPS organizuje zakup węgla dla 
podopiecznych. Dodała, iż praktycznie liczba osób do których dostarczany jest opał mieści się 
w granicach dwudziestu paru i z reguły są to te same osoby. Ponadto Pani Kasprzyk 
poinformowała, iż był zorganizowany „Międzynarodowy Dzień Walki z Ubóstwem” jednak 
odzew na apel skierowany przez GOPS do mieszkańców gminy dotyczący zbiórki art. 
żywnościowych i środków czystości był znikomy. Następnie Pani Kierownik oznajmiła, iż 
wzorem lat ubiegłych będzie organizowana wigilia dla podopiecznych i gwiazdka dla dzieci. 
Ponadto poinformowała, iż w związku z zamiarem utworzeniem w Dąbrowie Widawskiej 
całodobowego Domu Pomocy wskazane byłoby zatrudnienie dodatkowej osoby, która 
zajęłaby się projektem oraz metodą pozyskiwania środków na jego finansowanie.  
Następnie radna Ziółkowska zapytała czy byłaby możliwość, aby w trakcie zimy osoby, które 
obecnie dobrze sobie radzą mogły zacząć korzystać z pomocy GOPS. 
W odpowiedzi Pani Kasprzyk wyjaśniła, iż jeżeli tylko będą się kwalifikowały do takiej 
pomocy to nie widzi żadnych przeciwwskazań. Dodała również, iż został zakupiony 
barakowóz dla jednej z podopiecznych, a także planowany jest zakup kolejnego dla rodziny 
z Zabłocia. Wspomniała również, iż jest bardzo dużo podań dotyczących mieszkań 
socjalnych. Następnie Pani Kasprzyk wyjaśniła, iż padła propozycja utworzenia takich lokali 
w budynku po byłej szkole w Zborowie, bądź też zakupienie kilku barakowozów do 
Wincentowa lub postawienia w tej miejscowości nowego budynku gdyż remont obecnego 
przekroczyłby znacznie koszty budowy nowego. 
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Następnie głos zabrał Pan Wójt, który podjął temat mieszkań socjalnych. Potwierdził słowa 
swej przedmówczyni i dodał, iż należałoby umieścić w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 
remont oraz budowę mieszkań socjalnych. Wyjaśnił, iż problemu tego nie należy lekceważyć, 
gdyż podań ciągle przybywa. Ponadto poinformował, iż nie należy dopuścić do takiej 
sytuacji, jaka miała miejsce w Zborowie, gdzie z dnia na dzień trzeba było zapewnić lokum 
dla jednej z mieszkanek, gdyż dom w którym mieszkała ta osoba stwarzał zagrożenie dla jej 
życia. Następnie Pan Wójt oświadczył, iż w przyszłości należy wszystkie placówki poszkolne 
przerobić na mieszkania, gdyż sytuacja mieszkaniowa jest zła i problem ten będzie narastał.  
Następnie radny Szydłowski zapytał, co z tym budynkiem w Zawadach. 
W odpowiedzi Pan Wójt wyjaśnił, iż budynek ten jest wydzierżawiony i należy go przerobić. 
Dodał, iż obecnie na parterze znajduje się kaplica, pomieszczenie dla młodzieży oraz sala na 
zebrania wiejskie.  
W dalszej części ponownie głos zabrała Pani Kasprzyk, która poinformowała, iż pojawiła się 
okazja na pozyskanie środków na remont i doposażenie Domu Środowiskowego w Dąbrowie 
Widawskiej. Następnie przedstawiła procedurę i wymogi jakie są stawiane przed 
wnioskodawcą projektu, w celu otrzymania takich funduszy.  
 
Ad. 2 
W celu zrealizowania kolejnego punktu obrad poproszono o zabranie głosu Panią Anetę 
Namirowską – pracownika Urzędu Gminy, która przedstawiła pełną informację dotyczącą 
działania służby zdrowia na naszym terenie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie zapoznała członków komisji z planowanymi programami zdrowotnymi.  
W tym miejscu głos zabrał Pan Wójt, który wyjaśnił, iż należałoby zwiększyć środki na 
przeprowadzenie programów zdrowotnych, a głównie chodzi program dotyczący narządów 
ruchu a także ochrony zdrowia psychicznego. Ponadto poinformował, iż został uruchomiony 
w miejscowości Chociw punkt apteczny. 
 
Ad. 3 

Jako pierwszy w tym punkcie głos zabrał Pan Wójt, który poinformował zebranych 
o pewnych zmianach w Urzędzie Gminy i planowanych przedsięwzięciach dotyczących 
monitoringu w szkole w Widawie i Chociwiu. Wyjaśnił, iż dla tej pierwszej placówki zostanie 
przekazana dotacja natomiast do Chociwia będą przeznaczone pieniądze z budżetu gminy. 
Poinformował również, iż zostało zakupione 900 ton kruszywa, w związku z czym będzie 
kontynuowany II etap drogi w miejscowości Ruda. Następnie oświadczył, iż należy 
zastanowić się nad miejscem, w którym można będzie umiejscowić punkt ratowniczy. 
Kontynuując poinformował również, iż są czynione starania dotyczące przedłużenia 
chodników w miejscowości Rogóźno. Dodał również, iż zostało złożone pismo na Policję 
dotyczące stanu bezpieczeństwa na drogach. Następnie poinformował, iż z roku na rok będą 
zwiększać się fundusze na modernizację dróg powiatowych na naszym terenie. Kontynuując 
Pan Wójt wyjaśnił, iż w miejscowości Józefów Widawski prace przy budowie wodociągu 
zmierzają ku końcowi, pozostała tylko do wykonania przepompownia i przeciski pod jezdnią. 
Poinformował również, iż należy zaplanować w budżecie na przyszły rok około 3 mln 3,5 
mln zł na inwestycje. Następnie pokrótce wymienił przedsięwzięcia jakie powinny być 
zrealizowane w 2008 roku. Ponadto poinformował, iż od przyszłego roku nastąpi 
podwyższenie podatku, opłat za dostawę wody, odbiór ścieków śmieci.  
Następnie głos zabrał radny Polak, który poinformował, iż w ostatnim czasie miała miejsce 
awaria rury wodociągowej w Brzykowie co spowodowało, iż nastąpiła przerwa w dostawie 
wody w tej i sąsiednich wioskach, która trwała około 30 godzin. Zwrócił się, więc z prośbą do 
Pana Wójta o zakupienie części wymiennych oraz zamontowani zasuwy, aby uniknąć na 
przyszłość takiej sytuacji. 
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Na zakończenie pracownik Urzędu Gminy zajmujący się sprawami inwestycyjnymi Pan 
Sylwester Woźniak przedstawił członkom Komisji informację na temat przebiegu prac 
dotyczących oświetlenia ulicznego. 
W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo przybyłym gościom oraz członkom Komisji i zamknął kolejne posiedzenie. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała: 
Jolanta Szuleta 

 

 

Przewodniczący Komisji ds. Socjalnych 

 

                                                                                      Zbigniew Krzyżański 


